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JEGYZŐKÖNYV 

Mikepércs Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
2018. október 12. napján 12:00 órától 

az Óvoda utcai Tanácsteremben 
tartott rendkívüli üléséről 

 
 

Jelen vannak:   
     

1. Tímár Zoltán 

2. Rácz Gabriella  

3. dr, Kassai Gabriella     

4. Kiss Sándorné 

5. dr. Varga Éva 

 

           

 

 Dr. Vántus Tamás jegyző 
 Vida Gáborné aljegyző 
 
 
 
Igazoltan távol: 1. dr. Kun József 
                                  2. Kun Gábor 
 
 
 
Igazolatlanul távol:  
 
 
Meghívott vendég: Székely Erika szociális előadó 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Tímár Zoltán 
Köszönti a képviselőket és a meghívottakat. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes.  
 
 
Felteszi a kérdést, hogy van-e valakinek egyéb javaslata egyéb napirendi pont 
felvételére. Mivel nincs, szavazásra bocsájtja a kiküldött napirendi pontok 
elfogadását. Megállapítja, hogy 
 
Mikepércs Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 
elfogadta a napirendi pontokat és azok tárgyalási sorrendjét az alábbiak szerint: 
 
 

1. A Helyi Esélyegyenlőségi Program (2018-2023) elfogadása 
2. Egyebek 

 
 
1.napirendi pont: A Helyi Esélyegyenlőségi Program (2018-2023) 
elfogadása 
 
Székely Erika 
Hivatkozik a törvényre, mely alapján az önkormányzatok ötévente öt évre szóló helyi 
esélyegyenlőségi programot készítenek. Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a 
jelenlegi helyi esélyegyenlőségi program 2013. novemberében került elfogadásra, 
ennek alapul vételével készült el a 2018-2023. évre szóló HEP. Ismerteti a HEP 
tartalmát. 
 
dr. Vántus Tamás 
Kiemeli, hogy míg sok önkormányzat a HEP elkészítését bérmunkába adja ki, addig 
önkormányzatunk dolgozói elkészítették azt.  
 
dr. Kassai Gabriella 
Megjegyzi, hogy a HEP elkészítése a hivatali dolgozók részéről becsülendő, melyért 
jutalomban részesítést javasol. 
 
 
Tímár Zoltán 
Helyesli a javaslatot, közli, hogy az év végi jutalmazásnál figyelembe fogják venni. 
 
dr. Varga Éva 
A HEP-el kapcsolatosan megjegyzi, hogy fontosnak tartja a háziorvosi ellátásban 
csoportos praxisok létrehozását. Kifejti, hogy konkrétan dietetikus és gyógytornász 
foglalkoztatását látja szükségesnek, hiszen álláspontja szerint gyógytornász hiány 
van. Kéri, hogy amennyiben egészségcentrum vagy alapellátás bővítésére kerül sor, 
ezeket vegyék figyelembe.  
Kérdést intéz az önkormányzat által nyújtott gyógyszertámogatással kapcsolatban 
Székely Erikához. 
 
Székely Erika 
Közli, hogy ritka az az ügyfél, akinek a gyógyszertámogatási kérelmét el kell utasítani.  
 



 


